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3.3.3.3 .
... Виконавець-[редактору. Звіт про 

операцію під кодовою назвою 3.3.3 
Питання "Чи є Братство'?" відтепер 
ке можебуш вирішено суб'єїстивно 
серед новобранців НаУКМА. 25-ий 
кадр презентаціїздійснив свою місію. 
Ідея Братства буде ж и ти  в 
підсвідомості. Вона буде мотивувати 
свідомі вчинки. Наступного дня після 
операції 3.3.3. десята і зазомбовагіих. 
загіпнотизованих і зату р к ан и х  
масово образи єдино істинний шлях 
свого життя впродовж наступних 
чотирьох років -  служіння нашому 
розвитку. Д еякі з них м ар ять  
потрапити із зо в н іш н ь о ї до 
внутрішньої частини нас, деякі не 
винесуть того, ідо роблять в Кімнаті 
107. Азе вихід із системи для і іих уже 
закритий, а телефон -  постійно 
зайнятий нашими колегами...

О сь що буває, коли зам ість  
-підготовки до семінарів підсідаєш на 
ІО р у ел а . Н асправді, те . що 
п ер ед б ач ал о ся  3 .3 .3 .. ви й ш л о

сподівано гарно. М и і зустрілися. h 
познайом! їлися, і малі і еуперову забаву 
Атмосфера була дружньою, всі гості -  
дуже симпатичними та цікавими. І 
навіть наше запізнення, неідеальна 
о рган ізац ія  та  п о в іл ь н и й  процес 
п р и го ту ван н я  ч аю  н ікого  не 
роздратували. Показ нашого життя 
зсередини вийш ов саме таким, як і 
п лан у вався  -  н е ф о р м а л ь н и м  і 
н ед о к азо в и м . М и не хочемо 
протиставляти СеБе нікому, ми просто 
живемо так, як відчуваємо. Ми не 
п ід тр и м у єм о , а д о т р и м у єм о с ь  
традицій, ми просто є українським 
студенством і ні на щ о більш е не 
п ретен дуєм о. Н аш  св іт  -  цілком 
справжній, а не гіпотетичний. Так що 
всі. хто пропустив 3.3.3.. - welcome to 
the real world!

П.С. Оскільки із заповненням анкет 
на вступ до СБ п 'ятирічний план був 
виконаний достроково, маємо надію, 
шо кількісно м алю ки  переростуть 
якісно у братчиків.

Аня Зоробйова

Як я відкривала
Спочатку мені здалося, що я 

помилилася аудиторією: щось було в цих 
студентах дитяче та несерйозне. Та все ж 
рвучко відчинивши двері, я зробила крок 
у невідоме, і... не помилилась! За п’ять 
хвилин переді мною з напруженими 
обличчями сиділи справжні митці та 
мислителі, а в народі -  члени 
Літературного клубу. Не те що б мені 
зовсім було нічого сказати, та серед цих 
філософських розмислів я відчувала себе 
тим, ким яатяюсь насправді-студенткою 
другого року навчання без елементарної 
"літературної’’ освіти. А вони 
п р о д о в ж  у в а л и . . .З  н а х о д и л и  
Фрейдистські мотиви, кібер-панк, навіть

для себе Алісу
елементи трансгуманізму у казці, яку я з 
дитинства спри йм ала як одну з 
найулюбленіших фантазій. Мова йде про 
"Алісу"’ Керолла. Я з захопленням 
сприймала кожну репліку, уявляючи себе 
через років десять, може, і я так зможу? 
Найбільший парадокс у тому, що мені 
справді сподобалося, і наступного разу я 
знову туди піду, і колись, можливо, і не 
завтра, і не післязавтра я-таки стану 
повноціні шм учасником дискусії Літклубу. 
Тож не втрачайте унікальну можливість раз 
на два тижні з цікавістю та користю 
провести дві годинки. Розвиваймося, бо ми
того варті!

Sky»

КЕР-колонка
В се в ж и т т і п о в т о р ю є т ь с я , 

наш а д о л я  н агад у є  б езк ін еч н у  
с п і р а л ь ,  я к у  л е г к о  
п ер ед б ач и ти , ал е  н ем о ж л и в о  
зм ін и ти . Т ак  б езп ер сп ек ти в н о  
і п о х м у р о  я п о ч и н аю  с т а т т ю , 
у як ій  м ал ася  п р и в ітати  В ас, 
ш а н о в н і ч и т а ч і ,  з в и х о д о м  
нового ном еру  "М о ги л я н сь к о ї 
К р и ц і" . М абуть , щ е го в о р и т ь  
в м ен і сум  за  л іт о м , щ о гак 
ш в и д к о  п р о м а й н у л о , п р о т е  
с у м у в а т и  не в ар т о , а д ж е  д о  
наступного лиш илося " т іл ь к и ”
7 м іс я ц ів .  Т р и м а й т е с я !  Т а  
о с к іл ь к и  о с ін ь  щ е н іх т о  не 
ск асо в у в ав , в ітаю  В ас з (вж е, 
с п о д ів а ю с ь ,  з а к ін ч е н о ю )  
а к л ім а т и за ц іє ю , н ех ай  ц ьо го  
р о к у  Ви в с т и г н е т е  з р о б и т и  
в с е  т е ,  з ч и м  н е с к л а л о с я  
м и н улого! М и, в св о ю  чергу, 
будем о щ и р о  рад і б а ч и т и  т а  
ч и тати  В аш і статт і п р о  важ к і 
с т у д е н т с ь к і  б у д н і ,  б у д е м о  
н а м а г а т и с я  т р и м а т и  в а с  у 
к у р с і  п о д ій ,  щ о
в ід б у в а т и м у т ь с я  у С Б . Т о ж  
б у д е м о  п л ід н о
с п ів п р а ц ю в а т и !!!!

Р. Б. Ідеї, статті, п р о п о зи ц ії, 
кри ти ку  і т. д . “ м и л ьте” на яку- 
біїТ, vandex .ru
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Відпрацювання, де ти?
Коли підходиш до дошки оголошень, розштовхуючи 

численних фрешів, намагаючись і собі зиркнути на заповітні 
оголошення про “справжню” роботу, то згадуєш і себе енну 
кількість років тому, коли і я так само задумливо вивчала 
оголошення із заповітним словом-відпрацювання.

Ще задовго до вступу в Академію, передбачливі студенти 
все з'ясували про потенційні можливості відпрацювання 
благодійного внеску, з вуст старших товаришів це начебто 
виглядало дуже просто: всі, хто прагне відпрацювання, 
знайдуть його, мало того, здавалося, ніби усі департаменти 
чекають-не дочекаються, поки недосвідчені фреші прийдуть 
до них. Трохи інакше все стало у вересні, коли потребазнайти 
відпрацювання стала нагальною. Не знаю, як у кого, а мені 
було байдуже, де відпрацьовувати, аби тільки підписати таку 
омріяну і таку далеку угоду. Яктільки видавалися вільні десять 
хвилин, я знов і знов набридала методисткам, 
старшоку рсникам та й просто тим, хто на мою думку і на їх 
нещастя міг мені допомогти. Від дошок оголошень мене 
взагалі важко було відірвати, я думаю, майже неможливо 
знайти такий відділ НаУКМА, куди б я не віднесла своє 
резюме. Зараз це все згадується, як жарт, як далекі, але 
кумедні часи, мабуть, теперішнім першокурсникам ці 
проблеми—серйозніші.

Зовсім нещодавно я спілкувалася з двома милими 
першокрсницями, вони зацікавлено розпитували, де можна 
знайти “прикольне” відпрацювання, яке не соромно буде 
занести в своє CV. Наступного разу, коли я зустріла цих дівчат, 
у них був такий до болю знайомий погляд загнаного 
звіра...шукали, мабуть, відпрацювання. Отож, хочеться 
побажати всім студентам знайти те, що їм буде близьким і 
цікавим. Хоча для деяких щасливців ця проблема була 
вирішена і корисно, і цікаво...

Історія №  1 Чи можна відпрацьовувати в Початій і 
чим це загрожує

Трохи більше, ніж рік тому я переборов свій патологічно- 
споконвічний фрешівський страх і вперше переступив поріг 
аудиторії №  229, що у першому корпусі. Про цю кімнатку 
Могилою йде своєрідна слава, що й недивно, бо принаймні 
тричі на тиждень звідти долинають гучні звуки, в яких інколи 
можна впізнати хоровий спів. Річ у тім, що саме тут 
“прописана” славетна, самодіяльна і непередбачувана, молода 
і нахабна, зрештою, питомо могилянська хорова капела 
“Почайна”.

Після нетривалого “ музогляду” я був приблизно 
розквартирований в баритони. Що було далі я, з вашого дозволу 
випущу, скажу лишень: коли я в той вечір вертався додому, я 
був 100% впевнений, щотакого ангельського співу я ще ніде й 
ніколи ТАК не чув. Поясню, що я маю на увазі під ТАК -  
втім, ви й самі розумієте -  одне діло, коли хор на сцені, а ти в 
партері, і зо-о-овсім інше-коли ти там, всередині. Дах зриває, 
він злітає й розчиняється серед зірок.

От чого це я забазікав про зірки. Всі, хто мають стосунок 
до Почайної і не мають ескапічних нахилів, змушені офірувати, 
а простіше -  віддавати цьому своєму покликанню в 
середньому дев’ять годин на тиждень (по три години з 
перервою щосереди, щоп’ятниці і щонеділі). Це навіть добре 
-я к  киянин скажу: вечірній Київ набагато кращий за денний.

Ще одна жертва мистецтву -  це ксерокопіювання нот. Річ 
утім, що наша Alma Mater фінансує власний хор мінімально,

тому дуже рідко буває, щоб якісь ноти ви отримали “на 
роздачі", ще й у читабельному стані. Азе. чесно, воно варте 
того. Речі, що їх співає наш хор є часто у нікальними в своєму 
роді та й взагалі, куди приємніше співати із власним 
примірником партитури.

Попервах для мене фантастичним було те. що для співу в 
Почайній необов'язково знаги нотної грамоти. Але. хоч, як я 
зрозумів, репертуар хору щороку стає все сучаснішим і 
складнішим, навіть абсолютні музичні фрешмени незчуються, 
як будуть ' ‘шпарити” по партитурі незгірш від старшаків. Це 
навіть не питання часу.

В тому; що Почайна-такий класний хор (а він. повірте мені, 
дуже класний хор, хоч це й суперечить законам логіки), 
основна заслуга належить Олександру Івановичу Жигунові 
(Для довідки: Жигун О.І., він же Маестро- керівник і диригент 
капели, а також народного чоловічого хору "Чумаки”, людина 
до повної екзальтації віддана своїй справі, до того ж дуже 
патріотична). Саме його безпосередній диригентський стиль 
і “дикий"’ запал -  це те, що тримає купи увесь хор і робить з 
нього щось високомистецьке. Визначною є і його відданість 
хористам -  якщо ви співатимете в його хорі, пан Олексанлв^ 
стінку проб’є, а буде вам відпрацювання, автомат на іспит^^ 
коли такий співпадає з гастролями -  власне, він буде з вами 
до решти чесним і вимагатиме взаємності.

Банально, але як на мене, Почайна—це чи не єдиний спосіб 
найкращого поєднання приємного з корисним (в контексті 
відпрацювання), до того ж це неабияка вельми цікаватусівка, 
завжди відкрита для вас. Тож якщо справді хочете отримати 
задоволення від Академії -  Почайна є місцем саме для вас.

Алеє й інший погляд, або, якщо хочете, вихід-для тих.хто 
не може (або не бажає) вивчати різні -  там "ля” і '‘до”.

Історія № 2 “Про користь знайомств та про вічну 
надію'

Із відпрацюванням на всіх трьох роках навчання у мене 
якось історично не складалося. Благодійні внески до фонду 
“Відродження НаУКМА” я не сплачувала (ну, не дуже я 
позитивно ставлю ся до “ примусово-добровільного” 
благодійництва), тому що все-таки відпрацьовувала. А не 
склалося з цим у мене тому, що мої “відпрацьовки” резюме 
не прикрасять (а гарненько-забите СУ є амбітним прагненням 
майже кожного могилянського фреша), та і спосіб, у який я 
знаходила їх, честі моїм здібностям не робить. На першощ  
курсі мене взяли на відпрацювання тільки завдяки банальноЩ^І 
знайомству. На другому році я вже “подавалася” сама, шукала' 
чогось цікавого, але - до ВМ С я ще не доросла, а 
відпрацювання у відділі РЯ закінчилось фіаско (моїм, ясна 
річ). Другий курс я знову просиділа у знайомому відділі свого 
“знайомого” . Цього року захоплююче-перспективне 
відпрацювання мені не загрожує, бо буду я розклеювати 
оголошення “Освітніх студій НаУКМА” та рекламувати 
Могилу по школах. Але зацікавленість резюме у мене 
закономірно перемістилась нате, щ оєу мене всередині (голові 
та серці). До того ж, що є найголовнішим, це відпрацювання я 
надибала сама, бо в Могилянці нарешті прищеплюється 
цивілізоване, тобто відкрите рекрутування: оголошення, 
співбесіди, конкурс. А тому є надія, що залишки “совдепії”  -  
знайомства -  відімруть, і в .ІСС не будуть здивовано- 
недовірливо кидати фрешам: “Як, ви перший курс, а уже 
знайшли? Так швидко і на всі 200 годин ? Х-м-м-м-да-а-а.”

Р.Б.А я зараз дуже чесно випрацьовую, точніше вибігую, 
свій добровільний внесок і чекаю на відповідь про співбесіду 
із того ж ВМС (а раптом я доросла... )

___________________В аси л ь  Ж ук, Аня В ор о бй о ва  >
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Академія -  ВНЗ. поза сумнівом особливий і 
різниться в кращий бік від багатьох інших, однак і в 
нас є свої проблеми, про які варто говорити й намагатися 
їх розв'язувати. Мені, як студенці другого курсу, 
особливо наболіло питання фізкультури, при чому не 
лише самі заняття, а й те. в яких умовах відбувається 
увесь фізкультурний процес. Той. хто хоч раз побував 
в жіночій роздягатьні на 
стадіоні (станція метро 
"Арсенальна”), навряд захоче
туди повернутися, купа 
спітнілих дівчат не можуть 
розминутися одна з одною 
через брак місця, а 
новоприбулі "активістки” 
тиснуть на тих. котрі ще не 
встигли знайти своїрозтикані 
по кутках й вузеньких лавах 
речі й переодягтися. А про 
те, щоби відправити десь 
свої природні потреби чи то 
- ба -  таку розкіш, як 
прийняти душ після 
тренування, не може бути й 
мови. На стадіоні ви цього не 
дочекаєтеся. До того ж слід 
зі щонайбільшою
можливою після пари 
фізкультури швидкістю 
мчати в КМА -  на вас же 
чекає наступна пара! Нетреба 
бути генієм, щоб зрозуміти, 
як виглядає і почувається 

в^ю дина, котра з'їздила після 
англійської на другу пару 
"фізри”, а потім повернулася ще на третю й, скажімо, 
п'яту пару до Академії.

Однак якщо ви думаєте, що антисанітарні умови в 
роздягальні -  найгірше лихо, яке спіткає студентів 
нашого престижного прозахідного ВНЗ на парах 
«фізри», то ви глибоко помиляєтеся. Виявляється, 
краще мати хоча би якусь роздягальню, аніж не мага її 
взагалі! Уявіть, ваша остання пара (фізкультура) нарешті 
скінчилася. Змучені й потомлені, ви з надією 
поглядаєте в бік роздягальних дверей, однак тут 
виявляється, що роздягалку -  вашу муку й останню 
надіїо -  вже зайнято дітлахами з якоїсь спортивної 
секції, а їхній тренер зовсім не збирається нехтувати 
заради купи спітнілих почервонілих дівчат іїггересами 
своїх вихованців. При цьому ваш викладач фізкультури 
преспокійно заявляє, що, мовляв, доведеться 
перевдягатися просто неба. Тепер, окрім фізичних 
„навантажень, у дівчат з’являється ще один привід

А

почервоніти: зі сходинкового майданчику другого 
поверху недосяжної роздягалки на їхнє перевдягання 
(тобто знімання штанів і футболок), посміхаючися й 
покурюючи дешеві цигарки, дивляться кілька 
невідомих дядьків. Я. щоправда, не спогадала ще й 
про хлопців, деякі з котрих також не проти 
«поприколюватися» над напівголими однокурсницями.

Враховуючи, з яким 
небажанням викладачі 
дозволяють студентам 
відвідувати не свої пари 
фізкультури. цілком 
зрозуміло, що далеко не всі 
студенти прагнуть 
принижуватися, а тому 
пропускають пари, а потім 
мають проблеми в кінці 
триместру.

Однак, можливо, 
перейшовши до теплого 
залу, студенти позбулися всіх 
проблем і не мають 
нарікати? Якби ж то так! 
Дівчача роздягальня в 
третьому корпусі не 
набагато просторіша за 
стадіонну, а мийник, душі й 
туалет, про існування котрих 
за зачиненими на замок 
дверима дівчатам 
достеменно відомо 
(одного епохального разу ті 
двері виявилися
незамкненими!), недоступні. 
Складається враження, що 

вони існують для санітарної комісії, а не задля 
створення для студентів елементарних умов гігієни. А 
про відсутність звичайного мила в КМА вже не 
хочеться й згадувати!

Думаю, не так уже й складно створити гідні санітарні 
умови для студентів і викладачів. До того ж для 
багатьох студентів «фізра» перетворилася на катівню, 
в якій принижують честь і гідність студента. Ви не 
знайдете більш непоступливих і закоснілих викладачш 
в Академії, які функціонували би за принципами 
солдатчини й радянщини. ніж на кафедрі фізкультури. 
Вони ніяк не можуть зрозуміти, що КМА -  не 
фізкультурний інститут, не хочуть пригадати, яким 
чином вони свого часу складали історіїо КПРС та 
політекономіїо, як вони списували й принижувалися. 
Мабуть, саме тому тепер вони намагаються на парах 
«фізри» провести через подібне студентів. 
____________________________Н адія М атвійчук,

Про сумне... або “Фізра” по-нашому



а Великий гуру” - Кашпіровський
П риїзд  т а к о ї н еорд и н арн о їлю ди н и  не міг пройти 

тихо і непом ічено. Вже з перш их дн ів  виступів ККЗ 
"У кр а їн а  ” був заповнений охочим и вилікуватися 
від н ед у гів . н а  які м едицина не зн ай ш л а  відповіді. 
Д ій ст в а , ш о  в ідбувалися  в к ін о к о н ц ер тн ій  зал і, 
н ео д н о р а зо в о  висвітлю валися ЗМ І. і тут як тільки 
н е н а з и в а л и  (ч и  о б з и в а л и )
К аш п іровськогог 'великий  гуру", лю дина- Бог. лікар 
м а й б у т н ь г о . м о гу тн ій  е к с т р а с е н с і х о ч а  сам о м у  
К а ш п ір о в е ь к о м у  не п о д о б ається  коли  й ого  так 
називаю ть, це ніби як приниж ує його справу). Після 
так и х  гу ч н и х  п овідом лен ь  ЗМ І було б просто 
н ерозум н о  з мого боку не побувати на одном у з 
виступів . Зн аєте , такий  ш анс випадає не завж ди  : 
К а ш п ір о в с ь к и й  р ідко  ви сту п ає  б езк о ш т о в н о , а 
платити  за  одну тільки  ц ікавість  до  тако ї лю дини 
не було н іякого  баж ання.

В и с т у п  м а в  п о ч а т и с я  о 
ш остій , та  як у великих зірок 
все п о ч а л о с ь  з зап ізн ен н ям
П І Д  б у р х л и в і  о п л е с к и  .
н е с а м о в и т и х  г л я д а ч ів .
Д е к о р а ц і ї  н а  с ц е н і  були  
м ін ім а л ь н і :  с т іл , с т іл е ц ь  і 
м ікр о ф о н , т а  це не завадило 
сп р ави ти  в ел и ке  враж ення на 
присутн іх . С початку  на сцену 
ви й ш л и  вс і т і. хто сц ілився  
з а в д я к и  т а л а н т у
К аш п іровського . а таких було 
н ем ал о , п овірте. І тут у мене 
закралася  п ідозра, шо це все 
з р е ж е с о в а н о  і х в о р о б и  не 
сп равж н і, т а  зваж аю чи на о б лаш туван н я сцени та  
сам у о р ган ізац ію  виступу, ці лю ди  н авр яд чи  могли 
бути п ід став о ю : занадто все було непродум ано. Та 
все ж так и  все одно був м аленьки й  сум н ів  шо тут 
щ ось не т е -т о  ж я напруж ено вди вл ял ася  в сцену і 
гадала щ о ж  буде далі... П ід час виступу  поміж  
р яд ам и  п о с т ій н о  х од и ли  л ю д и , я к і п р о д а в а л и  
п о р т р е т и ,  ау д іо - і в ід е о к а с е т и  з к о н ц е р т а м и  
К аш п іровського . Та все це д обро  н іхто  зрозум іло  
задарм а не пропонував, бо в кож ній  з цих речей є 
си ла і м іц ь , як і надав сам К аш п ір о вськи й , а це вже 
сер й о зн і р еч і за  які тр еб а  п л а ти ти . П о тім  н аш  
ц іл и т е л ь  в и к л и к а в  н а с ц е н у  т и х , у кого  були  
п р о бл ем и  з д и х ан н ям . Н а цей  зак л и к  од р азу  ж 
п ід н ял и ся  багато  лю дей  і м уж ній  ох о р о н і ( яка 
ск л а д а л ася  з двох лю дей) було н еп ер ел и в к и , та  
вони м іц н о  три м али ся і їм вдал о ся-гаки  зуп ин и ти  
цей н аступ  на сцену до великого К аш піровського . 
П отім  т и х . кому п ощ астило  в и б ігти , п о п р о си л и  
д о в ір и т и с я  і н ічого  не б о я т и ся , б о  з н и м и  сам  
Ц іл и т е л ь . Л ю ди  п о ч у в а л и с я  д у ж е  с п о к ій н о  і

впевн ен о , і оуквально черев декілька хвили н - вони 
щ аслив і сп у скал и ся  в зал . О п ерац ія  зі сц ілення 
п р о й ш ла ш видко: К аш піровський оп ускав  пальці у 
вогонь  і м асаж ував  ніс. і після ц ього  лю ди вже 
д и х али  на всю  силу. Н айеф ектн іш ий в цій операції 
був м ом ент, коли К аш піровський  одни м  дотиком 
руки вали в  лю дей  на підлогу, і вони, не знаю , чи 
то вп ад ал и  в сон. чи просто п ідкорялися силі.

Все це. звичай н о , було дуже дивн о , незвично та 
разом  з ти м  цікаво. П ісля цієї сц ен и  мені здалося . 
що виступ підходить до свого заверш ен ня, бо сцена 
з вилікування як найкращ е підходила для  закінчення, 
та  я пом илилася найваж ливіш а части н а вечору була 
попереду.

Н есп о д іван о  в залі почала грати  м узика, щось 
в дусі „E ra", і К аш піровський почав розповідати  про 

с у т ь  с в о г о  м е т о д у . ВсЛ 
зводилось до такого: для то гот 
щ о б  в и л ік у в а т и с я  не 
о б ов 'язково  і не тр еб а  вірити 

'  в т а л а н т  К а ш п ір о в с ь к о г о ;
- , треба цінувати свій  організм  і

розуміти його ;сам е організм  і 
є т ією  панацеєю , яку шукають 
вж е  с т іл ь к и  р о к ів : 
К а ш п ір о в с ь к и й  є т ією  
л ю д и н о ю . я к а  вм іє  
„спілкуватися” з організмом , і 
з а в д я к и  ц ь о м у  л ік у в а т и  
л ю д е й . П р о г о л о ш у ю ч и  ці 
і с т  и н и , К а ш п і р о в с ь к и й 
визначив свій м етод  як певне 
в ч е н н я , щ о д а р у є  всім  

зв іл ьн ен н я  від  хвороб (до речі, дуж е не погано, а 
Ви як дум аєте?). Після цього Ц ілитель оголосив, що 
вечір  зак ін чується  і одразу ж вийш ов за  лаш туй к Л )  
гл яд ач і п о т и х е н ь к у  п о чали  в и х о д и ти  на свіж е 
п о в іт р я ,  м іц н о  т р и м а ю ч и  в р у к а х  п о р т р е т  
К аш піровського...

В и с т у п  К а ш п ір о в с ь к о г о  не з а л и ш и в  м ен е  
б ай ду ж о ю , н ав іть  м ож на сказати врази в  мене: не 
кож ен д е н ь  бачиш , як лю дей ви л іковуваю ть  від 
ст р а ш н и х  х в о р о б , яким и  лю ди х во р іл и  роками. 
Багато л ю дей , присутніх  на виступі, дуж е шанують 
К аш п іровського  і ставлять  його на р івн і духовного 
в ч и т е л я , я к и й  вч и ть  як  ж и ти  і не х в о р іт и . Я, 
з в и ч а й н о , н е  за п и с а л а с я  у ф а н -к л у б  великого 
в ч и т е л я ,  т а  іс т и н и , п р о г о л о ш е н і н а  вечор і і 
К а ш п і р о в с ь к и й  як  о с о б и с т і с т ь  м е н і  дуже 
подобаю ться. Так шо запрош ую  всіх познайомитися 
з тал ан то м  ц іє ї лю ди н ою  і його вченням , повірте, 
ви не зап и ш етесь  байдуж им и!

Марічка


